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Schriftelijke vragen 
Huisartsenzorg in Tilburg  
 
Aan het college van burgemeester en wethouders, 

De komende jaren moet Tilburg fors groeien. Op verschillende inbreidingslocaties moeten duizenden woningen 
worden toegevoegd. In diverse stukken hierover schrijft het College dat ‘het voorzieningenniveau moet 
meegroeien met de toename in bewoners’. Wij onderschrijven het belang hiervan. 

 
Het college wordt verzocht om de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
In gesprek met enkele huisartsen, onder meer uit Tilburg-West, is ons gebleken dat men zich zorgen maakt 
over de toename in inwoners.  

1. Op welke wijze worden zittende huisartsen in inbreidingsgebieden meegenomen in de planvorming? 

Vinden met hen gesprekken plaats? 

2. Heeft het College inzicht in relevante cijfers voor het functioneren van de huisartsenzorg, nu en de 

komende jaren, bijvoorbeeld hoeveel inwoners nu geen huisarts hebben of op welke termijn de 

zittende huisartsen met pensioen gaan? 

3. Voorziet het College een toenemend gebrek aan huisartsen in Tilburg en zo ja, welke instrumenten 

heeft de gemeente op hier proactief op in te spelen? 

4. Biedt de gemeente ondersteuning aan huisartsen die praktijkruimte nodig hebben en hoe wordt dit 

meegenomen in de planvorming van inbreidingslocaties? 

Private equity 
Er is een toename van private equity partijen die huisartsen opkopen, waardoor het marktdenken in de lokale 
huisartsenzorg toeneemt. Dit gaat soms ten koste van de dienstverlening richting patiënten en heeft reeds tot 
enkele faillissementen geleid. Een van die partijen, Co-Med, blijft ondertussen uitbreiden in Nederland.1 Eerder 
leidde sluiting van een Co-Med locatie in Waalwijk al tot commotie bij patiënten en tot een nieuwe toestroom 
in de richting van huisartsen in Tilburg.2 

1. Is het College bekend met de verschillende berichten over de financiële situatie van Co-Med?3,4 Is het 

College hierover in contact met de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd? 

2. Hoe kijkt het College aan tegen deze ontwikkeling in de huisartsenzorg? 

3. Hoeveel Co-Med locaties kent Tilburg en welke zijn dit? Staat het College met deze locaties in contact? 

4. Ziet en monitort het College de risico’s qua dienstverlening en faillissementen met deze locaties? 

5. Wat is het gevolg voor de praktijk en haar patiënten indien een huisartslocatie failliet gaat?  

Ondertekenaars: 
 

 

 

 

Stefan Jansen 
PvdA 

Hans Kokke 
SP 

 

 

 
1 Omstreden huisartsenketen Co-Med blijft uitbreiden ondanks klachten: ’Zorgelijk’ | Binnenland | Telegraaf.nl 
2 Co-Med Waalwijk sluit per direct de deuren van de huisartsenpraktijk: ‘We zijn aan de goden overgeleverd’ | 
Waalwijk | bd.nl 
3 Huisartsenketen Co-Med gedeeltelijk failliet verklaard: oud-zorgpersoneel eist tonnen aan niet-ontvangen 
betalingen - EenVandaag (avrotros.nl) 
4 Huisartsenketen Co-Med, met praktijk in Zwolle, in geldproblemen | Zwolle | destentor.nl 

Datum: 2-6-2024 

Nummer:  61 

https://www.telegraaf.nl/nieuws/95614213/omstreden-huisartsenketen-co-med-blijft-uitbreiden-ondanks-klachten-zorgelijk?utm_source=whatsapp&utm_medium=referral&utm_campaign=whatsapp
https://www.bd.nl/waalwijk/co-med-waalwijk-sluit-per-direct-de-deuren-van-de-huisartsenpraktijk-we-zijn-aan-de-goden-overgeleverd~ac670f04/?cb=0448650e-cf81-4fa2-892b-51a0994239d9&amp;auth_rd=1?cb=dead172b-d9ec-4a60-b771-01464b29424b&auth_rd=1
https://www.bd.nl/waalwijk/co-med-waalwijk-sluit-per-direct-de-deuren-van-de-huisartsenpraktijk-we-zijn-aan-de-goden-overgeleverd~ac670f04/?cb=0448650e-cf81-4fa2-892b-51a0994239d9&amp;auth_rd=1?cb=dead172b-d9ec-4a60-b771-01464b29424b&auth_rd=1
https://eenvandaag.avrotros.nl/item/huisartsenketen-co-med-gedeeltelijk-failliet-verklaard-oud-zorgpersoneel-eist-tonnen-aan-niet-ontvangen-salaris/
https://eenvandaag.avrotros.nl/item/huisartsenketen-co-med-gedeeltelijk-failliet-verklaard-oud-zorgpersoneel-eist-tonnen-aan-niet-ontvangen-salaris/
https://www.destentor.nl/zwolle/huisartsenketen-co-med-met-praktijk-in-zwolle-in-geldproblemen~ae902221/

